
سردار صابری در نشست خبری:

نسل امروز پای کار دفاع است

اخبار کشور

یک محکوم دیگر با یک فیلم سیاه 
در جشنواره های خارجی

پس از جعفر پناهی و محمد رســول اف اینک یک محکوم دیگر 
دادگاههــای ایران به نام مهناز محمدی با فیلمی ســیاه تحت عنوان 
»مادر- پســر« با همان سبک و سیاق فیلم »لرِد« رسول اف به برخی 
جشــنواره های خارجی راه یافته اســت. این فیلم که چند روز پیش 
در جشــنواره تورنتو کانادا به نمایش درآمــد، در اوایل مهرماه نیز در 

جشنواره زوریخ سوییس اکران خواهد شد. 
این در حالی اســت کــه فیلمنامه فیلم »مادر- پســر« را محمد 
رســول اف نوشــته که 3 ماه قبل به دلیل تبلیغ علیــه نظام و اقدام 
علیه امنیت ملی به یک ســال حبــس، ممنوع الکاری و محرومیت از 
فعالیت هــای اجتماعی محکوم شــد. نکته قابل تأمــل اینکه مهناز 
محمدی نیز 3 بار سابقه بازداشت و محکومیت دارد که در دومین بار 
بــه جرم حضور فعال در فتنه 88 و تبلیغ و اجتماع و تبانی علیه نظام 

به 5 سال حبس قطعی محکوم شد.
فیلم »مادر- پســر« زندگی زنی فلاکت زده را به تصویر می کشد 
که بدون همســر و در تنگنــای اقتصادی و برای پایان بخشــیدن به 
بدبختی هایش ناگزیر اســت به خاطر ازدواج با مردی دیگر، یکی از دو 

پسرش را از خود جدا کند. 
اینک ســؤال اینجاســت چگونه فــردی کــه دارای محکومیت 
قطعی بوده می تواند بر اســاس فیلمنامه محکوم دیگری که از جمله 
مجازات های او ممنوع الکاری اســت، فیلمی بسازد و به جشنواره های 
خارجی بفرســتد وبرای حضور در جشــنواره های فوق، از کشور هم 
خارج شود؟! آیا سازمان سینمایی به چنین فیلمی پروانه ساخت داده؟ 
آیا برای چنین فیلمی  مجوز حضور در جشــنواره های خارجی صادر 
شده اســت؟ آیا خروج فردی که 3 بار در طول 4 سال بازداشت شده 
و به خاطــر حضور فعال در فتنه 88 و فعالیت علیه امنیت کشــور به 
5 سال زندان محکوم شــده، منعی ندارد؟ چگونه محمد رسول اف با 
جرائمی کمتر از این نمی تواند از کشــور خارج شود ولی این خانم به 
راحتی در جشنواره های خارجی حضور پیدا کرده و مانور می دهد؟ چرا 
هنوز سازمان سینمایی وزارت ارشاد برای فیلم هایی که تصویری چرک 
و کثیف از جامعه ایرانی نشان داده و مردم ایران را خوار و خفیف نشان 
می دهنــد، در حالی که حتی اجازه نمایش در جشــنواره های داخلی 
به آنها داده نمی شــود، مجوز حضور در جشــنواره های خارجی صادر 
می کند؟ یعنی قرار است این تصاویر پلشت و سیاه از جامعه ایرانی که 
تماشاگر داخلی نمی تواند تحمل کند، چه شمایل کج و معوجی از این 
جامعه را در کنار هجمه عظیم تبلیغات منفی رسانه های خارج کشور، 
به تماشاگر آن سوی مرز نشان دهد؟ آیا این آثار ضد جمهوری اسلامی، 
پرچم جمهوری اسلامی را در جشنواره های خارجی برمی افرازند؟! آیا 
این فیلم ها که جز فلاکت و بدبختی از این ســرزمین تصویر دیگری 

نشان نمی دهند، نماد فرهنگ و تمدن پیشرو ما هستند؟!! 
سانسور مطالب »میثم مطیعی« 

توسط اینستاگرام!
شبکه اجتماعی اینســتاگرام که قبلًا صفحات تمامی فرماندهان 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی ایران را مسدود کرده بود، اخیرا برخی 

از مطالب یک مداح انقلابی را نیز سانسور کرده است!
دو روز قبــل، خبری مبنی بر مســدود شــدن صفحه شــخصی 
فرزند سرلشــکر قاسم سلیمانی در اینستاگرام منتشر شد و دیروز نیز 
اینســتاگرام، اقدام به حذف برخی از فیلم های صفحه شخصی »میثم 
مطیعی« نمود. مطیعی، نوحه خوانی است که در آثار خود، به مسائل 
روز سیاسی، اجتماعی و بین المللی می پردازد. نکته قابل تأمل این است 
که اینســتاگرام نیز دقیقاً فیلم های مطیعی با موضوعات ضدآمریکایی 
و ســعودی و یا در حمایت از جبهه مقاومت را حذف کرده اســت. از 
جمله این فیلم ها که از سوی اینستاگرام سانسور شده است می توان به 
»لبخند سردار سلیمانی به مداحی عید فطر 97«، »جنگ و تحریم اثر 
نکرد، ما پیروزیم در این نبرد«، »مداحی عربی به یاد شهدای سر بریده 
حجاز«، »شعر ضدآمریکایی: فریادهای مرگ به شیطان«، »ای لشکر 
حیدر کرار، خنجر یمنی را بردار«، »در اســتقبال از پیام سیدحســن 

نصرالله: ما ترکناک یا ابن الحسین)ع(«  اشاره کرد.
تقاضای خانواده شهید حججی

 از رئیس صداوسیما
پدر شــهید حججی به رئیس صداوســیما گفت: شهدای ما کار 
حسینی کردند و توقع ما از رسانه ملی این است که کار زینبی کند و 
راه و روش شــهدا را آن طور که شایسته است، در سطح ملّی و فراملی 

معرفی کند.
خانواده شــهید محســن حججی با حضور در سازمان صداوسیما 
تقدیرنامه ســردار حسین ســلامی فرمانده کل ســپاه، آیت الله اراکی 
دبیرکل مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی و دبیرکل مجمع جهانی 
اهل بیت)ع( را به پاس زحمات رســانه ملی برای حمایت و پوشــش 
مراســم مجاهدین در غربت و شــهدای مدافع حرم تقدیم دکتر علی 

عسکری رئیس رسانه ملی کرد.
علی عســکری، در این دیدار، با بیــان اینکه روایت رفتار، کردار و 
عملکرد شهدا اثرگذاری مثبتی در زندگی اجتماعی مردم دارد، گفت: 
ما افتخار می کنیم که از آنتن رســانه ملی نام شهدا مطرح می شود و 
این برای ما مایه برکت، بقا و حیات اســت. ما در رســانه ملی خادم 

شهدا هستیم.
رئیس سازمان صداوسیما با بیان اینکه پیش از این آن قدر شهدای 
مدافــع حرم غریب و مظلوم بودند که حتی نمی توانســتیم برای آنها 
مراسم تشییع و سوگواری برگزار کنیم، گفت: امروز با این باور که هر 
یک از شهدا می توانند موجب هدایت جامعه ای شوند، از تمام توان مان 
برای روایت زندگی و آثار شهدا در رسانه ملی سخن می گوییم، با اینکه 

می دانیم هرچه کنیم نمی توانیم حق شهدا را بجا بیاوریم.
تبلیغ اقلام غیرقانونی در پوستر یک فیلم!

باز هم ضعف نظارت بر تبلیغات آثار سینمایی حاشیه ساز شد.
به گزارش خبرنگار کیهان، یکی از فیلم های درحال اکران از اقلام 

غیرقانونی و غیرشرعی برای تبلیغات خود استفاده کرده است. 
فیلم »ایده اصلی« از آثاری اســت که روایتی سست و کم رمق را 
در فضایی اشرافی و غرب زده به تصویر کشیده است. فیلمی با محتوایی 
زرد و شبه هالیوودی که توسط اکثریت قریب به اتفاق منتقدان، اثری 
ضعیف شناخته شــده و اغلب مردم نیز ناراضی، تماشــای آن را ترک 
می کنند. اما مدتی است که فیلم های ضعیف با تکیه بر تبلیغات پر سر 
و صدا و پرزرق و بــرق، قصد جلب مخاطب را دارند. مثل فیلم »ایده 
اصلی« که پوســتر جدید آن حاشیه ساز شــده است. در این پوستر، 
تصاویــر ورق قماربازی در پس زمینه قرار گرفتــه و تصویر بازیگران 
نیز در وســط این برگ ها  ترسیم شده است. این اولین بار است که در 
پوسترهای رسمی یک فیلم سینمایی از اقلامی  غیرقانونی و غیرشرعی 
استفاده می شــود. مشخص نیست که سازمان سینمایی وزارت ارشاد 

چرا به این نوع تبلیغات مجوز می دهد؟

شهردار تهران:
افتخار می کنیم کوچه هایمان 

به نام شهدا مزین باشد
شهردار تهران در واکنش به حذف مشکوک عنوان شهید 
از تابلوهای برخی معابر گفت: افتخار می کنیم کوچه هایمان به 
نام شهدایی مزین باشد که در همین محلات زندگی می کردند 

و هم اکنون نیز عطر و یادشان در محلات وجود دارد.
به گزارش خبرگزاری تسنیم، پیروز حناچی درباره حذف عنوان 
» شهید« از برخی از مناطق و خیابان های سطح شهر تهران گفت: 
در دوره جدید هیچگونه تابلویی نصب و حذف نشــده است و تمام 
این تابلوها مربوط می شود به پنج سال گذشته و امکان دارد برخی 
از تابلوهایی که فرسوده شده باشند توسط شهرداری تهران اصلاح 

شود اما به صورت گسترده در شهرداری این کار انجام نشده است.
حناچی افزود: تابلوها در ســطح معابر  به دو دســته تقســیم 
می شوند، تابلوهایی که دیوارکوبند که مناطق آنها را پیگیری می کنند 
و این تابلو ها به نام شهدا مزین هستند و دسته بعدی تابلوهای عبوری 
هســتند که برای سرعت متوســطه 30 کیلومتر به بالا پیش بینی 
شــده اند و باید شما آنی تابلو را  ببینید و تشخیص بدهید و مسیر 
خود را انتخاب کنید و این تابلوها که برای سرعت تنظیم می شوند 

حداقل اختصار در نظر گرفته می شود.
وی تاکید کرد: افتخار می کنیم کوچه هایمان به نام شهدا مزین 
باشد، شهدایی که در محلات زندگی می کردند و هم اکنون نیز عطر 
و یادشــان در محلات وجود دارد و خانواده هایشان در این محلات 
زندگی می کنند و اینها افتخار ما هستند و همه ایرانیان افتخارشان 
این اســت کــه در دوران دفاع مقدس و بعــد از آن هر کاری که 

می توانستند انجام داد ه اند.
تشکیل کارگروه ویژه بررسی 

پشت پرده حذف عنوان »شهید« از معابر
همچنین در این رابطه عضو هیئت  رئیســه شورای شهر تهران 
از تشکیل کارگروه ویژه برای بررسی پشت پرده طرح حذف عنوان 

»شهید« در شورای شهر تهران خبر داد.
زهرا نژادبهرام با  اشاره به اینکه مدیریت شهری در این دوره نیز 
همانند ادوار گذشته ارادت ویژه ای به شهدا و خانواده هایشان دارد، 
اظهار داشت: اخیراً اخباری مبنی بر حذف عنوان »شهید« از معابر 

شهر تهران خبرساز شده است که نیاز به واکاوی و پیگیری دارد.
نژادبهرام افزود: باید به این موضوع  اشــاره کنم که بین اعضای 
شورای شهر تهران، فرزند شهید و همچنین افرادی هستند که در 
دفاع مقدس حضور داشته اند و حتی شهردار تهران نیز خود یکی از 
افــرادی بوده که در دوران دفاع مقدس حضور پررنگی را در جبهه 
داشته است و در واقع حذف عنوان »شهید« را نمی توان به مدیریت 

شهری نسبت داد و این کار بی انصافی است.
وی ادامه داد: اقدام اخیر و حذف عنوان »شهید« پشت پرده ای 
دارد که باید مشــخص شــود، در همین رابطه کارگروهی تشکیل 
خواهد شــد تا موضوع را بررسی و نتیجه آن را به اطلاع شهروندان 

و خانواده های شهدا اعلام خواهیم کرد.

بیانیه شورای روحانیت گناباد 
در محکومیت حضور سرکرده یک فرقه ضاله
شورای روحانیت گناباد در بیانیه ای، حضور سرکرده یک 
فرقه ضاله در این شهرستان و فعالیت های وی را محکوم کرد. 
به گزارش خبرگزاری فارس از گناباد، در بیانیه شورای روحانیت 
گناباد در محکومیت حضور سرکرده فرقه ضاله نعمت اللهی و تبلیغ 
تصوف در این شهرستان آمده است : تبلیغ و ترویج تز جدایی دین از 
سیاست، جایگزینی خانقاه به  جای مسجد، قرار دادن قطب در مقام 
ولایت و امامت و مرجعیت دینی، طرح طریقت به  جای شریعت از 
اهدافی است که دشمنان قسم خورده اسلام توانسته اند توسط فرقه 

ضاله تصوّف در جامعه شیعی مطرح کنند. 
ورود ســرکرده فرقه انحرافی به گناباد در روزهای اخیر هرچند 
گفته می شــود با هماهنگی مسئولان امنیتی کشور صورت گرفته 
است، اما این حضور اولا یادآور خیانت این فرقه به مردم گناباد در 
طول سالیان متمادی و به  ویژه دوران سیاه ستمشاهی بوده و ثانیا 
همواره مردم شریف گناباد از ارتباط این فرقه با گناباد به  دلیل پسوند 
گنابادی اظهار برائت کرده اند که با بازگشت قطب این فرقه به گناباد، 
موجبات جریحه  دار شدن عواطف و احساسات دینی و انقلابی امت 

حزب الله و خانواده معظم شهدا را به دنبال داشته است. 
ما اعضای شورای روحانیت شهرستان گناباد ضمن محکوم کردن 
عقاید و رفتارهــای این فرقه، ضمن حمایت از تلاش های متمادی 
ناشرالسلام گنابادی که عمر خود را صرف روشنگری و مبارزه با این 
جریان نموده است، حمایت قاطع خود را  از سخنان اخیر امام جمعه 
محترم شهرستان در خطبه های نماز جمعه اعلام می داریم و اکیدا از 
مسئولان محلی و استانی و ملی می خواهیم هرچه زودتر به  حضور 
ســرکرده دراویش در گناباد پایان دهند و جلوی »فتنه و انحراف« 
را بگیرند. مردم شریف شهرستان گناباد هیچ گاه فریب مظلوم نمایی 
امــروز این فرقه ضالـّـه را نخواهند خورد، هنــوز خاطره ظلم ها و 
حق کشی های پیروان این فرقه در قبل از انقلاب و در دورانی که بر 
اریکه قدرت سوار بودند، در اذهان پیرمردهای گنابادی زنده است و 
خون شهیدان مظلوم جنایت خیابان پاسداران تهران، بر دامن پلید 
خرقه صوفیانه این مدعیان دروغین عرفان، سند رسوایی آنها است.

صدور ۵۰۰ هزار دفترچه بیمه سلامت 
برای مددجویان کمیته امداد

مدیرکل بیمه گری و درآمد سازمان بیمه سلامت گفت: 
تاکنون برای ۵۰۰ هزار نفر از مددجویان کمیته امداد دفترچه 

صادر و پزشکان خانوار آنها مشخص شده است.
به گزارش سازمان بیمه سلامت، داوود حاجی قاسمعلی گفت: بر 
اســاس لیست ارائه شده از سوی کمیته امداد حدود 800 هزار نفر 
از مددجویان کمیته امداد واجد شرایط دریافت دفترچه از سازمان 
بیمه ســلامت ایران هستند که با وجود اعلام زمان صدور دفترچه 
تاکنون 500 هزار نفر به دفاتر پیشخوان برای دریافت دفترچه مراجعه 
کرده اند. حاجی قاسمعلی اظهار داشت: با توجه به زمان تعیین شده 
از خرداد ماه سال 98 خدمات بسته بیمه پایه سلامت به مددجویان 
کمیته امداد صرفا از طریق دفترچه بیمه صورت می گیرد و کارت و 

اوراق به هیچ عنوان پذیرفته نمی شود.
وی افزود: به نظر می رسد که برخی از مددجویان باقی مانده یعنی 
حدود ۱50 هزار نفر همپوشــانی بیمه ای داشته باشند که در قالب 

شیوه نامه صرفا می توانند از یک بیمه بهره مند شوند.

اخبار ادبی و هنری

آیت الله مکارم شــیرازی: بهترین راه تبلیغ دین، 
عمل به آن است.

هدیه به خوانندگان پای درس علی)ع(

توصیف دردمندانه شخصیت کوفیان
امام علی)ع( در نکوهش کوفیان: »... شــما را به یاری 

برادرانتان می خوانم، مانند شتری که از درد بنالد، ناله و فریاد 

سر می دهید، و یا همانند حیوانی که پشت آن زخم باشد، 

حرکتی نمی کنید. تنها گروه اندکی به ســوی من آمدند که 

آنها نیز ناتوان و مضطرب بودند، گویا آنها را به سوی مرگ 

می کشانند، و مرگ را با چشمانشان می نگرند«
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صفحه 3
سه شنبه ۲۶ شهریور ۱39۸
۱۷ محرم ۱۴۴۱ - شماره ۲۲۲۸۴

سرویس سیاسی- 
سخنگوی دولت با بیان اینکه هیچ نشانه ای 
از صداقت در آمریکایی ها نمی بینیم تأکید کرد: 
ما یک بار با وجود آن که تحریم بودیم مذاکره 
کردیم و دیگر تحت تحریم مذاکره نخواهیم 

کرد.
 به گزارش خبرنگار کیهان نشست خبری علی 
ربیعی ســخنگوی دولت با خبرنگاران روز گذشته 
)دوشــنبه( در حالی برگزار شــد که مشــابه غالب 
نشست های سخنگو، طرح مسائل حاشیه ای همچون 
حضور زنان در ورزشــگاه یــا دعوای دولت با صدا و 
سیما بر چالش های اصلی کشور و مردم غلبه داشت. 
نکته قابل تأمل دیگر سانسور رسانه های منتقد و به 
عبارت مهندســی طرح سؤال از سخنگوی دولت از 
ســوی برگزارکنندگان نشست بود، به نحوی که از 
۱7 رســانه ای که از ربیعی ســؤال کردند، تنها یک 
رســانه منتقد دولت فرصت طرح ســؤال پیدا کرد. 
متأسفانه این شیوه برگزاری نشست های سخنگویی 
و برخورد با رسانه های منتقد توجیه منطقی ندارد و 
در صورت ادامه همین روند، در گزارشــی مفصل به 

آن خواهیم پرداخت. 
ربیعی در این نشست با  اشاره به نشست سه جانبه 
ایران روســیه و ترکیه، گفت: همان گونه که مطلع 
هستید رئیس جمهور دیشب برای شرکت در اجلاس 
سه جانبه ســران سه کشور ایران روسیه و  ترکیه به 

آنکارا سفر کرده است.
سخنگوی دولت تصریح کرد: این سفر در ادامه 
ابتکار مذاکرات آستانه است و مربوط به ایجاد صلح 
و ثبات در سوریه و برقراری نظم و ثبات سیاسی در 

این کشور و راه تعمیق ارتباطات سیاسی سه کشور 
و موضوعات دیگر منطقه است.کشورهای اثرگذار در 
منطقه بیشــترین حق را برای حل و فصل منازعات 

منطقه ای دارند.
ربیعی تصریح کرد: خود مذاکرات آســتانه قطعاً 
الگویی اســت برای حل و فصل بحران هایی که در 
منطقه یا ســایر مناطق بحران خیــز وجود دارد. ما 
کشــورهای مهم منطقه و کشــورهایی که اثرگذار 
هستند در منطقه بیشترین حق را برای حل و فصل 
موضوعات منطقه ای دارند و می توانند موثر باشــند 
برای آنکه الگوهایی ســاخته شــود که تعامل های 
منطقه ای بتواند مســائل منطقــه را در درون خود 

حل وفصل کنیم.

ربیعی با  اشــاره بــه طرح چهار مــاده ای ایران 
در همــان ابتدای بحران یمن اظهار داشــت: ایران 
آمادگی همکاری با سازمان ملل متحد را برای صلح 

در یمن دارد.
سخنگوی دولت بیان داشت: در چند روز گذشته 
مســائل مهمی اتفاق افتاده که مهم ترین آن بحث 
یمن است. در حالی که برخی بداندیشان منطقه با 
طرح اتهامات بی اساس در مسیر ایجاد تفرقه حرکت 
می کنند و تلاش می کنند اعتماد بین همسایگان را 
افزایش دهند ما یک نمونه از این اقدامات مخرب را 
در روزهای گذشــته در پی حادثه پیش آمده برای 
شرکت آرامکو عربستان مشاهده کردیم که متأسفانه 
به جای فرافکنی ها به ریشه های این جنگ و ناامنی 

و بی ثباتی منطقه توجه نمی شود.
ربیعی تأکید کرد: ما معتقد هستیم یمنی که پنج 
سال است مورد هجوم قرار می گیرد و زیر شدیدترین 
حملات و رفتارهای ضدانسانی قرار دارد و کشته های 
زیاد و کودکان آواره بســیار و بی سرپرست محصول 
این عملیات پنج ســاله علیه مردم بی دفاع اســت 
ریشه ها و بنیادهای ناامنی در منطقه است و نیاز به 

فرافکنی ندارد.
ســخنگوی دولــت همچنیــن درباره ســفر 
نیویورک گفــت: رئیس جمهوری  به  رئیس جمهور 
برای شرکت در سازمان ملل به نیویورک سفر می کند، 
امیدواریم در این سفر حقانیت و صبر استراتژیک ایران 
بیان شود. دیگر تحت تحریم مذاکره نخواهیم کرد.
هیچ نشانه ای از صداقت در آمریکایی ها نمی بینیم و با 
ادامه وضع موجود امکان دیدار میان روسای جمهوری 
ایران و آمریکا وجود ندارد. ما زمانی ملاقات خواهیم 
کرد که اطمینان حاصل کنیم مشــکلات مردم ما 
حل می شــود. توقف تحریم هــا اصلی ترین موضوع 

مورد تأکید ما است.
ربیعــی همچنیــن درخصوص حــذف یارانه 
ثروتمندان نیز اظهار کرد: حذف یارانه ثروتمندان در 
حال اقدام اســت و در مهرماه این موضوع عملیاتی 
می شود و با میزان خطای حداقلی این موضوع صورت 
خواهد گرفت ولی قطعا فشــاری به اقشار ضعیف و 

متوسط جامعه وارد نخواهد شد.
وی گفت: پیش بینی می شود یارانه حدود 700 
یا 800 هزار نفر قطع شود ولی امکان اعتراض وجود 
خواهد داشت؛ بنابراین اینکه بگویند یارانه 30 میلیون 

نفر قطع می شود، صحیح نیست.

ربیعی:

مذاکره در شرایط تحریم را تجربه کردیم و دیگر تکرار نمی کنیم

رئیس ستاد بزرگداشت هفته دفاع مقدس 
سپاه تهران بزرگ با بیان اینکه جوانان امروز 
نیز همچنان پای کار هستند، افزود: امیدواریم 
هیچ گاه جنگی روی ندهد، اما اگر چنین اتفاقی 
بیفتــد، جوانان امروز ما پای کار خواهند بود 
که در مســئله شــهدای مدافع حرم شاهد 

رشادت های نسل امروز بودیم.
سردار سیروس صابری، رئیس ستاد بزرگداشت 
هفته دفاع مقدس ســپاه تهران بزرگ در نشست 
خبری ســتاد بزرگداشت هفته دفاع مقدس ضمن 
گرامیداشــت یاد و خاطره شــهدای دفاع مقدس 
اظهار داشت: جنگ تحمیلی هشت ساله با شرایط 
یک کشــور تازه انقلاب کرده بسیار متمایز بود که 

در مقابل 35 کشور ایستادیم.
وی با بیان اینکه جوانان امروز نیز همچنان پای 
کار هســتند، افزود: امیدواریم هیچ گاه جنگی روی 
ندهد، اما اگر چنین اتفاقی بیفتد، جوانان امروز ما 
پای کار خواهند بود که در مســئله شهدای مدافع 

حرم شاهد رشادت های نسل امروز بودیم.
به گزارش باشــگاه خبرنگاران جوان، ســردار 
صابری شــعار برنامه های امســال ســپاه محمد 
رسول الله)ص( تهران بزرگ را »پیشرفت و پیروزی 

در سایه مقاومت« اعلام کرد.
رئیس ستاد بزرگداشت هفته دفاع مقدس سپاه 
تهران بزرگ در ادامه برنامه های ســتاد بزرگداشت 
دفاع مقدس سپاه تهران بزرگ گفت: نمایشگاه های 
ســپاه تهران در ۱۲ نقطه به طــور متمرکز برگزار 
خواهد شــد. دریاچه شهدای خلیج  فارس، بوستان 
ولایت، پارک آزادگان، میدان امام حسین)ع(، برج 
میلاد و پارک دانشجو از مکان های برگزاری مراسم 

خواهد بود.
وی با بیان اینکه اقشار مختلف بسیج و سپاه در 
این هفته در تهران بزرگ مراسم ها و نمایشگاه هایی 
را خواهند داشت، بیان داشت: کارناوال های هنری 
و تئاتر های نمایشــی از سری برنامه های این هفته 
خواهد بــود، البته بــا هماهنگی صــورت گرفته 
فضاسازی های مناسب در سطح شهر و سخنرانی در 
مدارس، مساجد و برنامه هایی در پایگاه های مقاومت 

و ادارات دولتی برگزار می شود.
ســردار صابری اظهار داشت: امســال در رزم 
نمایش های خود عملیات های بدر، کربلای 3 و 4 و 

8 در مناطق مختلف بازسازی خواهد شد.
رئیس ستاد بزرگداشت هفته دفاع مقدس سپاه 
تهــران بزرگ از دیدار با ۲000 خانواده شــهدا از 

 جمله شهدای اقلیت های دینی و مدافع حرم خبر 
داد.

وی خاطرنشــان کرد: در این هفته یادواره های 
شهدا و طرح های محرومیت زدایی سپاه تهران که 
در طول سال تداوم دارد نیز به طور خاص اجرا شده 
و اهدای ســبد کالا به نیازمندان و محرومان را در 

دستور کار داریم.
سردار صابری اعلام کرد که همایش عاشوراییان، 
سی ام شهریور ماه و در آستانه هفته دفاع مقدس 

برگزار می شود.
رئیس ستاد بزرگداشت هفته دفاع مقدس سپاه 
تهران بزرگ با تأکید بر دِین همه ملت ایران نسبت 
به شهدا و دفاع مقدس، گرامیداشت یاد و خاطره ایام 

دفاع مقدس را لازم و درست توصیف کرد.

رئیس قوه قضائیه با  اشاره به اقدام کانادا 
در مصادره اموال دولتــی ایران، گفت: در 
صورت عــدم رفع توقیف امــوال ایران با 
همکاری وزارت امور خارجه و بخش بین الملل 
قوه قضائیه کار مشترکی را برای شناسایی و 

توقیف اموال کانادا انجام خواهیم داد.
به گزارش روابط عمومی قوه قضائیه، آیت الله 
ســید ابراهیم رئیســی در جلسه شــورای عالی 
قضایی با  اشاره به دستورالعمل اخیر درباره کاهش 
جمعیت کیفری زندانیان گفت: لازم است قضات 
محترم و همه همکاران در این زمینه توجه لازم 
را داشته باشند تا شاهد کاهش جمعیت زندانیان 

در کشور باشیم.
رونق تولید نباید در حد شعار باقی بماند

رئیسی همچنین درخصوص شعار رونق تولید 
اظهار داشــت: نباید اجازه دهیم که این راهبرد 
در حد یک شــعار باقی بماند بلکه باید با حمایت 
حقوقــی، قضایی و تســهیلاتی از کارآفرینان و 
صاحبان سرمایه، زمینه تحقق این امر مهم را فراهم 
سازیم. در این راستا، اولویت تسهیلاتی بانک ها باید 
به سمت جریان تولید در کشور سوق یابد و مردم 

باید در این عرصه شاهد یک اتفاق ملموس باشند.
پیشنهاد اجرای

 طرح »هر مسجد، یک حقوقدان«
وی با تأکید بر لزوم تســهیل دسترسی آزاد 
جامعه به اطلاعات و دانش حقوقی، پیشنهاد داد: 
می توان با همکاری مرکز رسیدگی به امور مساجد، 
معاونت فرهنگی قوه قضائیه و جامعه حقوقدانان و 
وکلای کشور، طرحی با عنوان »هر مسجد، یک 
حقوقدان« را به مرحله اجرا درآورد تا با به کارگیری 
ظرفیت نخبگانی حقوقدانان که در مساجد مختلف 
کشور وجود دارد، در جهت ارتقای سطح آگاهی 
حقوقی مردم گامی برداشته شود و به این ترتیب 
شاهد افزایش نظم در روابط مردم با یکدیگر و در 
نتیجه، کاهش دعاوی و پرونده های قضایی باشیم.

 هشدار به کانادا
رئیس قوه قضائیه در بخش دیگری از سخنان 
خود با اشاره به اقدام کانادا در جهت توقیف اموال 
ایــران، این اقدام را غیرقانونــی و بر خلاف تمام 
میثاق های بین المللی دانست و تاکید کرد: چنین 
اقداماتی از سوی کشورهای مدعی تمدن و احترام 
به حقوق کشورها بسیار تعجب  برانگیز است و ما 

تأکید می کنیم که دست از این کارها بردارند زیرا 
ملت ما هرگز زیر بار زور نمی رود.

رئیســی به کانادا هشــدار داد که در صورت 
عدم رفع توقیف اموال ایران، با همکاری معاونت 
بین الملل قوه قضائیه و وزارت امور خارجه، نسبت 
به شناسایی و توقیف اموال کانادا از طریق نهادهای 
بین المللی اقدام مقتضی صورت خواهد گرفت و 
به هیچ عنوان اجازه تضییع حقوق ملت ایران به 

هیچ کشوری داده نخواهد شد.
تصویب لایحه صیانت، کرامت 

و تامین امنیت بانوان در برابر خشونت
براساس این گزارش، در جلسه دیروز شورای 
عالی قضایی، معاونان قوه قضائیه گزارشی مفصل 
از سفر به شهرســتان های استان زنجان در سفر 

استانی اخیر را ارائه کردند.
همچنیــن از 36 مورد برخورد با کارمندان و 
مرتبطان با دســتگاه قضایی در ماه گذشته خبر 

داده شد.
بررسی میزان خودروهای دپوشده کارخانه های 
خودروساز، گزارشی دیگر بود که در این جلسه ارائه 
و اعلام شد که تکلیف 30 هزار خودرو که به بهانه 

نقص قطعه بلاتکلیف بوده اند، مشخص شده است.
یکی از گزارش های ارائه شــده در این جلسه، 
گزارش معاون حقوقی قــوه قضائیه درخصوص 
لایحه صیانــت، کرامت و تامین امنیت بانوان در 

برابر خشونت بود.
محمد مصدق در این باره گفت: این لایحه در 
5 فصــل و 77 ماده با رویکرد حقوق اســلامی و 

حمایت از حقوق بانوان به تصویب رسیده است.
مصدق تحکیم مبانی خانواده و افزایش سطح 
آگاهی های عمومی و آموزش های اختصاصی را از 
مهم ترین اهداف این لایحه برشمرد و اظهار داشت: 
در این لایحه، کمیته ملی صیانت متشکل از ۲0 
شــخصیت حقوقی قضایی و غیرقضایی زیر نظر 
شورای عالی پیشگیری از جرم پیش بینی شده و 

برای هر یک وظایفی لحاظ شده است.
وی، با بیان اینکه همه نهادها بر اســاس این 
لایحه موظفند گزارش عملکرد سالانه به شورای 
عالی پیشگیری از جرم تقدیم کنند، خاطرنشان 
کرد: درآمد حاصل از اعمال این قانون، به صندوق 
حمایــت بانوان که زیر نظر وزارت دادگســتری 

خواهد بود، واریز خواهد شد.

رئیس قوه قضائیه:

کانادا اموال مصادره شده ایران را رفع توقیف نکند 
مقابله به مثل می کنیم

کسبه خیابان لاله زار تهران دیروز همچون سال های گذشته در هفتمین روز از شهادت 
سید و سالار شهیدان و یاران با وفایش دسته عزاداری به راه انداختند.

به گزارش خبرنگار کیهان، صبح دیروز خیابان لاله زار تهران به رسم هر سال شاهد حضور پرشور کسبه 
در دسته عزاداری امام حسین)ع( بود. در این مراسم که از میدان امام خمینی)ره( آغاز شد و تا مسجد 
بزرگ لاله زار ادامه داشت، جمعیت انبوهی از کسبه اصناف مختلف از جمله صنف الکتریک، پوشاک و 
 موتورآلات، هفتمین روز از شهادت حضرت سیدالشهدا)ع( و یاران باوفایش را گرامی داشته و اقامه عزا 

کردند.
در این مراســم جمعی از کارکنان و مدیران موسسه کیهان نیز با حضور در جمع عزاداران کسبه 

لاله زار به عزاداری پرداختند.

مراسم سالانه عزاداری کسبه »لاله زار« 
به مناسبت هفتمین روز شهادت امام حسین)ع(

 امضای تفاهم نامه پرداخت 
۲۰۰ میلیارد تومان وام  اشتغال 

به کمیته امداد
تومان  میلیارد   ۲۰۰ پرداخــت  تفاهم نامه 
وام قرض الحســنه برای حمایت از طرح های 
 اشتغال مددجویان، میان کمیته امداد و بانک 

قرض الحسنه مهر ایران به امضا رسید.
به گزارش ســایت خبری کمیتــه امداد، رئیس 
 کمیته امداد در این مراسم با امضای این تفاهم نامه با 
تقدیر از همکاری خوب بانک قرض الحسنه مهر ایران 
در ارائه تسهیلات به خانواده های تحت حمایت، گفت: 
بانک قرض الحسنه مهر ایران سال گذشته پرداخت 
50 میلیارد تومان تسهیلات  اشتغال به مددجویان 
کمیته امداد را متعهد شــده بود که سهم این بانک 
امســال با رشد چهار برابری به ۲00 میلیارد تومان 
افزایش یافته است. سیدمرتضی بختیاری از اجرای 
۲600 طرح  اشــتغال برای مددجویان با استفاده از 
تسهیلات پرداختی بانک قرض الحسنه مهر ایران خبر 
داد و تاکید کرد: با اجرای این طرح ها، 576 خانواده 
تحت حمایت به خودکفایی رسیدند و تعداد زیادی 
از مددجویان نیز صاحب درآمد شــدند. بختیاری با 
اشاره به ایجاد ۱48 هزار شغل برای مددجویان این 
نهاد در سال 97 خاطرنشان کرد: تعهد کمیته امداد 
راه اندازی 70 هزار شغل در سال است اما امیدواریم 
با حمایت شبکه بانکی و پرداخت تسهیلات مورد نیاز، 
امسال بتوانیم ۱70 هزار شغل برای خانواده های تحت 
حمایت ایجاد کنیم. وی، با بیان اینکه سال گذشته 
یک سوم اشتغال کشور توسط کمیته امداد ایجاد شد، 
افزود: به دلیل نظارت کامل کمیته امداد بر روند اجرای 
طرح های  اشتغال، تسهیلات پرداختی به مددجویان 
این نهــاد به طور معمول انحراف از هدف ندارد و به 

درآمدزایی برای خانواده ها منجر می شود.

تیم 18 نفره  رباتیک زیر 17 ســال  دانش آموزی جمهوری 
اسلامی ایران به مقام سوم جهان رسید.

به گزارش خبرنگار کیهان، تیم دانش آموزی رباتیک ایران در رده سنی 
زیر ۱7 سال، در بخش های مختلف مسابقات جهانی مالزی شرکت کرده 

بود که در نهایت، مقام سوم این دوره را به خود اختصاص داد.
برای اولین بار اســت که رباتیک کارهای زیر ۱7 سال ایران به مقام 
سومی جهان می رسند. اعضای این تیم بامداد امروز به کشورمان بازگشتند.

تیم رباتیک زیر 17 سال دانش آموزی ایران 
به مقام سوم جهان رسید

عکس: محمدعلی شیخ زاده


